
Referat  møde Venøboens bestyrelse 31. oktober 2023 

 Tilstede: Søren Hindkjær, Mette Haunstrup Larsen, Michael Poulsen, Alice Frederiksen, Ane Kathrine 

Thogård, Hans Peter Aarslev, Peter Pedersen 

1. Godkendelse af dagsorden og præsentation af medlemmer 

2. Konstituering:  

Formand: Alice Frederiksen 

Kasserer: Søren Hindkjær 

Sekretær: Ane Kathrine Thorgård 

Færgerep: Alice Frederiksen 

Ø- rep.: HP Aarslev og Alice Frederiksen 

Kontaktudvalgsrep.: Mette Haunstrup Larsen (Alice skriver til Rikke Vilsgaard om at Annette 

træder ud og Mette træder ind) 

 

3. Vedtægter for Venøboen – omhandler bla. Bosætning, erhvervsudvikling,  

4. Der foreslås at Seniorboliggruppen ændres til Bosætningsudvalg, hvor også Peter P 

indtræder. De øvrige medlemmer er: Annette Friis,John Thusgaard, Marianne Pedersen 

Peter og Annette har tilmeldt sig et boligseminar i Horsens.  

Vi aftaler at vi laver et af vores møder med bosætningstema.  

 

5. Ferie for Alle – messe. Det forlyder at Struer vil invitere os med igen. HP og Ane K melder sig i 

udvalget.  

6. Velkomstambassadør: Birgitte Ganer har i forvejen ”interviewtjansen” for Venøposten og 

tilbyder at tage Velkomstambassadørposten. Vi drøfter om opgaven skal fordeles på flere 

personer, men aftaler at det er fint at Birgitte tager begge opgaver.  

Ved næste møde gennemgås indholdet af velkomstpakken.  

7. Strandrensning: 23. marts (lørdag før palmesøndag). Michael tager initiativ til aftaler med 

efterskolen om dette.  

8. Aftaler om møder fremover:  

Ikke mandage. Alice indkalder.  

9. Kommunekonferencen: Jan har været afsted.  

10. Friø og energiprojekt hænger således sammen, at energiprojektet kun bliver til noget, hvis 

Venø bliver friø.  

11. HP fortæller om møde i SADS. Flere emner ønskes drøftet:  

- Beredskab i tilfælde af stormflod mm (har kommunen en plan for Venø?) 

- Ønsker/planer om almene boliger 

- Ø-posten: har vi ønsker til indholdet i Ø-posten.  

12.       Ø-cykler: Mogens står for udlejning og reparation. Aftalen løber som minimum til og med      

april 24. Vi aftaler at invitere Mogens til et møde for at forny aftalen. 

13. evt. JazzFestival på Venø er ikke et arrangement, som Venøboen er involveret i.  

 

 Næste møde: 12. dec kl. 19. 

 

Ønsker til næste dagsorden:  

Referat fra HP ang. Møde i SADS. 

Oplæg fra Peter og Annette ang. bosætning 

Opsamling på spørgeskema til erhverv, samt Ønsker til gratis færge 

Venø Festival – ønske om telt 



Gennemgang af Velkomstpose 

Referat fra Kontaktudvalgsmøde 

Lille Venøfærge som reserve – konsekvenser 

Ønske om Venø Havn som trafikknudepunkt.  

Alice undersøger møde med komm. Dir + tekn. Direktør 

Aktiviteter og arbejdsområder det kommende år 

 

 

 

 

 

 

 

 


